
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 427
van ELS ROBEYNS
datum: 22 februari 2016

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Nertsenkwekerijen  -  Aanpak wantoestanden

Op de website van de krant De Standaard is sinds donderdag 4 februari jongsleden een 
schokkende undercoverfilm van Animal Rights over de nertsenkwekerij Coffyn te 
Langemark te ‘bewonderen’. Dieren die met meer opgesloten zitten in vuile, kleine 
kooien, sommige met open wonden, vechtend voor ruimte of eten, … met als afsluiter 
een reeks levenloze dieren die op of aan hun dieronvriendelijk verblijf liggen.

Het kan alleen elk weldenkend mens overtuigen dat dergelijke foltertoestanden niet meer 
van deze tijd zijn en dat dieren zo veel als mogelijk in hun natuurlijk milieu moeten 
verblijven.

1. Heeft de minister kennis van de wantoestanden in bedoelde nertsenkwekerij?

2. Heeft de minister inmiddels specifieke maatregelen genomen tegen deze toestand?

3. Overweegt de minister zich aan te sluiten bij de strafklacht die neergelegd is, dan 
wel om zich burgerlijke partij te stellen?

4. Op welke wijze en hoe vaak worden nertsenkwekerijen gecontroleerd?

5. Hoe staat het met voornemen om geen erkenningen of uitbreidingen/overnames van 
nertsenkwekerijen meer te geven?

6. Hoe staat de minister tegenover de stelling van de Raad van State dat dit 
voornemen, opgenomen in het beleidsplan dierenwelzijn, geen wettelijke basis is om 
vergunningen voor nertsenkwekerijen te weigeren?

7. Overweegt de minister op korte termijn het sluiten van bestaande 
nertsenkwekerijen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Ben Weyts (700), Joke Schauvliege (427).



JOKE SCHAUVLIEGE 
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 427 van 22 februari 2016
van ELS ROBEYNS

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door de heer Ben Weyts, Vlaams 
minister van Mobiliteit, Openbare Werken, Vlaamse Rand, Toerisme en Dierenwelzijn.


